
Styrelsemöte Häggådalens Fiberförening

2017-10-04  Kl. 19.30 Lokal Framsidan

Dagordning 

§ 1 Mötets öppnande och notering av närvarande
Susanne Nystedt
Mats Uhlen
Krister Andersson
Tony Nilsson
Örjan Johansson

Ej närvarande
Gullik Webjörn
Ove Johansson
Mikael Bynander
Fredrik Johansson

§ 2 Val av justerare
Tony Nilsson

§ 3 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkännes med tillägg av Övrigt; Borrarevägens förråd

§ 4 Projektets genomförande

a) Blåsning och svetsning – Klara med AXEAB (Betalt till advokaten) och Elfiberbolaget? (När de anser 
att nätet är klart skall de klaranmäla. Detta är ej gjort. Dragavlastningar i boxar och skåp är felanmält av 
oss.) En medlem kvar att uppkoppla. Fasadbox ej uppsatt.

b) Markavtal – MKVAB – status? Fredrik kan inte ta denna pga ändrade arbetsförhållanden. Metria 
fastighetssök. Konto behövs, Susanne tittar på detta. Krister tar på sig att stämma av vem som äger 
fastigheter mot dom listor vi har.

c) Nya anslutningar? 
d) Samförläggning av slang? Jobbet uppskjutet. 

§ 5 Reparation – markavtal – status
Markavtal med Göteborgs stift för dragningen mot Seglora är på gång. Grävning och blåsning planerat till 
november för den grävskadade, tillfälligt lagade anslutningen/matningen från Seglora till oss.



§ 6 Ekonomi 
723 aktiva uppkopplingar. Vi och NAO är överens om antalet. 
De två sista utträdesutbetalningar betalas ut nu.

Status 2017-10-04
Kassa 139 189 kr

Återbetalning moms augusti 114 260 kr

Kommande inbetalningar tom v 42   93 857 kr

347 306 kr

Kommande utbetalningar tom vecka 42   59 352 kr

Återbetalning insatser   29 000 kr

144 694 kr

Kassa efter v.42 202 612 kr

 § 7 Uppdatering av dokument. 
Uppdaterade avtal gås igenom och skall finslipas ytterligare.

§ 8 Övrigt 
Förrådet Borrarevägen. Fortfarande kabeltrummor kvar. 

§ 9 Nästa möte 8 november 19.30

§ 10 Mötets avslutande

Ordförande. Susanne Nystedt

…………………………………..

Sekreterare: Mats Uhlén Justeras: Tony Nilsson

……………………………… ……………………………………..


